
Aan de bewoners van de Venloseweg en Raayeind

Grubbenvorst, 18 oktober 2008

Beste dorpsgenoten,
Zoals u ongetwijfeld bekend is wil het gemeentebestuur toestemming geven aan een produ-
cent van bouwgrondstoffen om een grootschalige afgraving te maken van Raayeind. 

De plannen worden aangekondigd als een deel van de Maaswerken en gebracht alsof ze een 
bijdrage leveren aan de veiligheid bij optredende hoge afvoeren van de Maas. In werkelijk-
heid gaat het om het winnen van het zand en grind uit de bodem en de daarmee gepaard gaan-
de bedrijfswinsten, die in de loop der jaren op kunnen lopen tot tientallen miljoenen. 

Het is eenvoudig te beredeneren dat voor de Maaswerken dit plan niet nodig is. Immers voor 
zover bekend, zijn alle vergelijkbare winningen die bereikbaar zijn vanaf open water gedaan 
met een drijvende installatie zoals nu in Lomm opereert. Veel efficiënter (direct in het schip) 
en dus minder overlast. De grove delen die nog een extra bewerking nodig hebben zijn ca. 10 
tot 15 %. Dat deel kan heel eenvoudig in een van de bestaande installaties verwerkt werden. 
Er zijn er meerdere in Limburg en er staat sinds kort een op het bedrijventerrein in Venlo. 

Ook de suggestie dat de ruimte die de haven biedt bij hoogwater enige stabiliserende werking 
zou hebben op de waterstand gaat niet op. Immers de haven is geen overlaat, zoals op sommi-
ge plaatsen in Nederland is gemaakt. De haven stroomt, als het peil nog niet kritisch is, lang-
zaam vol en op het moment dat de kritische waterstand is bereikt is er geen ruimte meer om 
water te bergen. 

Tot overmaat van ramp wil men in het plan niet alleen een haven maken maar ook een groot 
gat baggeren dat het hele gebied tot aan de golfbaan omvat en dat vol storten met vervuild slib 
uit de Maas. Het resultaat zal zijn: een moerasgebied dat de komende 30 jaar niet toegankelijk 
is, met een onvoorspelbare vegetatie. De beïnvloeding van de grondwaterstromen door dit 
enorme gat en later slibmoeras, zal ook merkbaar zijn in het St. Jansleutelbos. Onduidelijk is 
wat dit met de natuur zal doen.

Inmiddels heeft men bij de provincie ook al geopperd dat men niet uit wil sluiten, dat als de 
Maaswerken gereed zijn er een containerterminal gevestigd kan worden. U kunt zich mis-
schien voorstellen wat dat betekent voor onze nachtrust.

Kortom: het geheel is volgens Behoud de Parel een onzalig plan dat onder valse voorwendse-
len door de strot gedrukt zal worden als we niet opletten. Behoud de Parel zet zich in om dat 
te voorkomen.

Graag willen we van u als direct omwonende weten of u het eens bent met ons en achter ons 
standpunt staat ten aanzien van dit plan. Wij kunnen dan ook spreken namens (een deel van 
de) de direct omwonenden. Om uw standpunt te vernemen zult u binnenkort benaderd worden 
met de vraag of u tegen het plan bent zoals dat door de ontgronder bij de gemeente is inge-
diend. Tevens zijn we uiteraard graag bereid om een verdere toelichting te geven als u dat 
wenst. U kunt ook onze website www.behouddeparel.nl  raadplegen voor meer informatie.

Met vriendelijke groet, 
Monique Baggen en Wybe Bakker (Vereniging Behoud de Parel)

http://www.behouddeparel.nl/

